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      Аннотация

    
        
          A full-scale experiment of the behavior of a wooden facade with ventilated channels at different temperature fluctuations (from 10 C to 30 C) is presented. The sample is presented on a small scale (1:10). During the tests, a sample of wood with ventilated channels was installed in two directions: horizontal and vertical. In addition, tests were carried out with/without insulating material, as well as with cyclic and non-cyclic temperature fluctuations. The result shows that hollow wood is a better behavior in combination with thermal insulation materials, reduces the rate of temperature change within the ventilated channel.
        

        
          Представлен натурный эксперимент поведения деревянного фасада с вентилируемыми каналами при разных колебаниях температур (от 10 C до 30 C). Образец представлен в малом масштабе (1:10). Во время испытаний образец древесины с вентилируемыми каналами устанавливался в двух направлениях: горизонтальном и вертикальном. Кроме того, испытания проводились с/без изоляционного материала, а также с циклическими и нециклическими температурными колебаниями. Результат показывает, что пустотелая древесина представляет собой более лучшее поведение в сочетании с теплоизоляционными материалами, уменьшает скорость изменения температуры внутри вентилируемого канала.
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